
Божић: Хвала предивној публици!
Monday, 24 October 2016 12:15

Кошаркаши ОКК Борац на премијери новог шампионата Републике Српске угостили су у
дворани Борик актуелног шампиона Приједор, који је у самој завршници, у посљедњих
4-5 минута, преокренуо резултат и тријумфално кренуо на нови прволигашки пут, док ће
ОКК Борац прилику за прву побједу имати у суботу, када у Угљевику гостује екипи
Рудара.

  

      

  

- Честитам, прије свега, екипи Приједора на заслуженој побједи. Приједор је тим
који је знатно искуснији од нас, актуелни шампион који је у паузи између два
шампионата промијенио пар играча, али је, по мени, екипа Приједора квалитетнија
него у прошлој сезони. Побиједили су нас на искуство, а нама су се поновиле
одређене грешке које нас прате, изгубљене лопте приликом преноса и отварања
првог паса, али, на крају крајева, све је то нормално ако имамо у виду да је просјек
година ове екипе Борца 18,3. Мислим да они треба да наставе да раде као што су
радили до сада и да ће временом долазити и бољи резултат и – рекао је тренер
Божић након утакмице и захвалио се многобројној публици на подршци.

  

- Желим да се захвалим овој предивној публици која је на утакмицу са Приједором
дошла у огромном броју и желим да их позовем да до краја сезоне долазе у што
већем броју, да подржавају ове младе момке и тако им буду додатни вјетар у леђа.
Данас им је велики број гледалаца можда био и "омча око врата", видјело се то на
њима, жељели су да се докажу на погрешан начин, да постигну неке брзоплете
поене, али све је то сазријевање. И они ће се навикнути на публику, као и публика на
њихове грешке и надам се да ће до краја сезоне то све бити како треба  – истакао је
Божић.
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